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КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Dieter Olschewski 

CEO
Phone: 0049 906 99998230  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our product pallet covers the entire spectrum of quality assurance in the glass production area and is suitable for:

Container glass
Flatware glass
Solar glass
Medical glass, etc. 
 

Because of our expertise in quality assurance in glass production, we offer a team of experts ranging from physicists to engineers that can find
solutions to your special problems. Our spectrum of services includes the development from electronics to the realization of complete systems. We
develop the mechanical construction as well as the electrical wiring system. From the programming of the software to the worldwide installation and
set up of the systems at your client – Cibite is your service provider you can count on.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
cibite - maker of quality assurance systems for glass production

cibite is one of the leading companies in the area of quality assurance for the glass and plastic production. We offer a level of quality assurance that is
unsurpassed on the market due to our patented technology. Emhart, the market leader in the area of container glass production systems, is just one
company that uses our products in their systems.

Company Profile of cibite AG

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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